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Zapytanie 

 

Dot. gromadzącej się wody na nowo wyremontowanym skrzyżowaniu al. Jana Pawła II i ul. 

Mazurskiej 

 
Kilka miesięcy temu zakończył się remont nawierzchni chodnika i jezdni na skrzyżowaniu (i w 

jego sąsiedztwie) al. Jana Pawła II i ul. Mazurskiej. Przy większych opadach deszczu gromadzi się tam 

woda. 

 



 

 

W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Czy zamysłem projektanta i odbierającego pracę było utrzymywanie w tym miejscu po 

każdorazowych opadach niewielkiej sadzawki? Jaki jest jej cel? Czy to realizacja pomysłu 

„pływających ogrodów”? 

2) Jeśli woda w tym miejscu nie powinna się gromadzić, to czy nie było to proste do 

przewidzenia w momencie odbioru prac? Przecież to nie mała kropla wody, ale całkiem 

pokaźna kałuża? 

3) Jak ten problem zostanie rozwiązany i kiedy? 

4) W tym miejscu nie mamy cały czas spójnego oznakowania - po jednej stronie jezdni stoi znak 

D-6 „przejście dla pieszych”, po drugiej go nie ma. Nie ma również oznakowania poziomego. 



Czy to celowy zabieg, że pieszy, który przechodzi przez jezdnię w obrębie skrzyżowania (na 

zasadzie przepisów ogólnych) i znajdujący się w połowie jezdni ma nie mieć pierwszeństwa i 

nie być w żaden sposób chroniony przepisami przed pojazdami nadjeżdżającymi ul. Mazurską 

od strony skrzyżowania z ul. Śląską? Pieszy na jezdni ma bowiem jedynie pierwszeństwo, 

kiedy znajduje się na przejściu dla pieszych (ar. 13.1 PoRD). Proszę o wskazanie innego zapisu, 

według którego pieszy miałby względną chociaż ochronę (porównywalną z przytoczonym 

wyżej artykułem PoRD) na tego typu „wynalazkach” jak nieoznakowane „przejścia dla 

pieszych”? Warto dodać, że miejsce to jest często przekraczane przez osoby w podeszłym 

wieku z ograniczonymi możliwościami psycho-motorycznymi. 
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Marek Duklanowski 


